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ZAPISNIK 

8. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza  

održane u utorak, 11. svibnja 2010. u Zagrebu, u restoranu ''Dva goluba'' 

u blizini Kvaternikovog trga u Zagrebu 

 

 

Nazočni: Alen Kiđemet, Ivan Mustapić, Dubravko Buden, Draško Mihinjač, Igor Orlić,  Damir Kolarek 

(članovi Upravnog odbora) i Zlatko Zubović (predsjednik Nadzornog odbora).  

 

Sjednica je sazvana radi donošenja odluke o angažiranju odvjetničkog ureda u cilju povrata sredstava od 

agencije ''Ema-tours'' po uplatama smještaja i kotizacije zemalja-učesnica 1. Svjetskog kupa Poreč svibanj 

2010., a slijedom prekida poslovne suradnje između agencije i Saveza.  

 

 Nakon kratke analize događanja i organizacije na Svjetskom kupu u Poreču, dogovoreno je da je 

potrebno napraviti detaljna izvješća po segmentima organizacije... 

Dan je osvrt na premali broj ljudi u radnoj ekipi u trenutku slaganja finala u centru grada. 

Istaknuto je da je organizacija transporta bila dobra, ali i problemi dolaska - prijevoza sudaca... dolazili su 

jedan po jedan, što je rezultiralo previsokim troškovima prijevoza. 

U nastavku diskusije o organizaciji Svjetskog kupa u Poreču,  g.Mustapić postavio pitanje članu UO 

Drašku Mihinjaču ima li potrebu se ispričati ekipi iz Organizacijskog odbora zbog nesudjelovanja u 

organizaciji, iako je prihvatio odluku o imenovanju u Organizacijski odbor, Isto tako, postavljeno mu je 

pitanje u svezi donešenih odluka o prekidu suradnje s Ema toursom zbog ugovora napravljenog na štetu 

HSS-a, te distancira li se od postupaka g.Mausera koja su prethodili ovim događajima. Gospodin 

Mihinjač je odgovorio da ne osjeća potrebu za davanjem isprike, te da i dalje stoji iza svojih postupaka, a 

što se tiće postupaka g. Mausera da je prvo potrebno da mu se dokaže krivnja.. 

 Prezentirana je informacija da je u agenciju ''Ema-tours'' od strane reprezentacija–učesnica Svjetskog 

kupa, uplaćeno oko 95.000 €, a k tome još treba dodati plaćanja za FITA sudačku konferenciju koja se 

održala po završetku natjecanja. Predsjednik HSS–a izvjestio je o posljednjem zahtjevu za povratom 

sredstava prema agenciji ''Ema-tours'', na koji nije bilo odgovora. 

 . 

 Donosi se jednoglasna odluka da se angažira odvjetnički ured u cilju povrata sredstava 

nezakonito zadržanih od agencije ''Ema-tours'', te se ovlašćuje predsjednik HSS-a Alen Kiđemet za 

davanje punomoći odvjetničkom uredu. 

 Također se donosi odluka da troškovi odvjetničkog ureda mogu biti u visini od maksimalno 

15% naplaćenog iznosa od agencije ''Ema-tours''. 
 

Napomena: Odsutni članovi Upravnog odbora (Dražen Furdi, Dorjan Močinić i Goran Ahel) kontaktirani 

su telefonom za vrijeme trajanje sjednice te su podržali donešene odluke. 

 

U Zagrebu, 3. lipnja 2010. 

    Zapisničar:                   Predsjednik Saveza: 

 

          Damir Kolarek                         Alen Kiđemet 


